
 1444م الحرام دهه اول محر 

 2امر به معروف و نهی از منکر موضوع: 

 بسم الله الرحمن الرحیم

ن و لعنة الله علی اعدائهم  ن و الصلوة  والسلام علی رسول الله و علی آله المعصومی  الحمد لله رب العالمی 

ن  ن الظالمی   الغاصبی 

 کل الساعة ولیا و حافظا وقائدا 
ن
 هذه الساعة و ف

ن
الهم کن لولیک الحجة الحسن صلواتک علیه وعلی آبائه ف

 و ناصرا و دلیلا وعینا حتی تسکنه ارضک طوعا و تمتعه فیها طویلا  

ین یاوران سربازانش قرار دهد فرجش را معجل گرداند متوسل می شویم به صلوات   خداوند بزرگ ما را از بهتی

 بر محمد  و آل محمد ... 

ه ها ر ابرای ما نگاه دارد برای روزی که همه انسان   خداوند متعال انشاالله که به لطف و کرم خود این ذخت 

ه آخرت ما قرار دهد  ن و شنیدن ها و عزاداری ها را ذخت 
 ..…ها دستشان خالی است .واین گفیی

 

ات  و ثواب به روح عالمان گذشته شهی دان گذشتگان و مخصوصا گذشتگان این جمع، که  از این جلسه خت 

دین خدا را حفظ کردند و ما خود را مقروض آن ها میدانیم در دیتن که داریم انشاالله خداوند قبول کند باز  

 هم متوسل می شویم به صلوات بر محمد  و آل محمد

ن علیه السلام از قیام عاشورا   امر به معروف و نهی از منکر  ما در جلسات قبل گفتیم که از اهداف امام حسی 

و باز اشاره کردیم که در راس امر به معروف ها و نهی از  ارید ان آمر بالمعروف و انهی عن المنکر  است ... 

ن است .  ن نظام هم باید گوششان به دهان ناصحان باشد و هر چه را  منکر ها ، تذکر به مسئولی  و مسئولی 

ن علیه السلا معروف و نهی از منکر کاری بود  که گفتند قبول کنند ...این جریان امر به   م به  که امام حسی 

ن اعتقاد ندارد . آن قیام کرد . خاطر  و کسانن را هم که منصوب  و یزید کسی است که به هیچ کس و هیچ چت 

ن علیه السلام می شود   متوجه امام حسی 
ن پایبند نیستند این جا است که تکلیفن و آن امر  می کند به هیچ چت 

ن  و نهی ا زمنکر است که امام باید تمام هستی خود را در این راه فدا کند ... به معروف   و چه خوب امام حسی 

امروز اگر نام و نشانن از اسلام هست به خاطر قیام  علیه السلام امر به معروف و نهی از منکر کردند ... 

ن علیه السلام است .  منکر فقط وظیفه امام    بحث این است که امر به معروف  ونهی از اباعبدالله الحسی 

البته همه انسان ها باید به نوعی امر به معروف کند  و نهی از منکر داشته باشد ... علیه السلام نیست .. 

باید آرام و با زبان دلالت و  این کار ، نباید هانی  دارد که باید دقت کرد نباید فحاشی کرد و یا درگت  شد و ... 

.. هدایت دیگران را امر به   بینیم یک مقداری از آن  معروف و نهی از منکر کرد  اگر در جامعه منکری می 

 ... به حرفهای خود جامه عمل بپوشانند و یا نتوانند  متوجه مسئولان است  وقتی مسئولان نظام نتوانند 

....همه این ها خود منکری است که  در کارهایشان شفافیت و روشنانی نباشد صداقت خود را نشان دهند 

 را در نی خواهد داشت . نتا
 یج غت  قابل پیش بیتن



این شهر شهر مذهتی است ، برای رسیدن به این جا باید از چندین شهر گذشت اما وقتی وارد این جا میشویم  

مشخص میشود که واقعا محرم از راه رسیده است و جو بسیار متفاونی حاکم است که جای تشکر دارد از  

 هانی که صورت می گت  
ی

 د تا مراسمی به این شکل و شکوه برگزار گردد.  هماهنگ

 شهر گاه صحنه هانی هست که جای تاسف دارد باید از خود پرسید که این کوتاهی ها از کیست  
ن اما در همی 

ن وضعی در انظار عموم ظاهر شود ..  ن ایامی آن هم با چنی   چرا جوان ما باید به این نتیجه برسد که در چنی 

واثر آن و آثار لقمه حرام مطالتی گفته ام امری که بازتاب آن در نوع رفتار فرزندان و    من بارها از لقمه حلال 

 نوع تربیت آنان خود را نشان میدهد ... 

ون بیاید و خانواده نوح پیامتی  نمی خواهم بگویم که جتی است؛ ولی ممکن خانواده فرعون باشد اما آسیه بت 

 اما همسر نوح خروجی آن باشد ... باشد 

ان والحکمة  ارسلنا رسلنا بالبینات    لقد  ن به معروف و نهی از  لیقوم الناس بالقسط  وانزلنا معهم المت  ...امر 

 منکر باید از درون خود مردم بجوشد و د رجامعه ساری و جاری باشد .. 

 هیچ گناهی با لاابالی گری و اباج گری از گناه بودن خارج نمیشود.... 

با را  الان  حجاب سوگمندانه باید گفت که جامعه دچار نوعی ارتجاع و عقب گرد شده است وقتی وضعیت 

 دهه شصت یا هفتاد مقایسه می کنیم .... 

ون   الان وضعیت به گونه ای است که حتی در خیابان های لندن هم گاه زنانن با پوشش کامل و با پوشیه بت 

چرا شما  در این جا هم دختی ما از یک شهر به شهر دیگری می رود، حجاب خود را کنار می گذارد ... می آیند 

 از آنان تاثت  می پذیرید چرا آنان از شما تاثت  نپذیرند ... 

این عکس شهدا را ببینید این دین مجانن به دست من و شما که نرسیده است بنابراین قدر بدانیم و   عزیزان

ن را از دست ندهیم و نی ارزش نکنیم....   همه چت 
ن ریخته  به آسانن خون هانی برای این دین و مذهب بر زمی 

 شده که هر کدام دنیانی ارزش داشته از نظر پاکی و  عزت .. 
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ن امروز بود که آب فرات را بر اصحاب اباعبدالله بستند   ... همی 

ی که بر زبان ما جاری می شود به   اجابت برسان  هدف   پروردگارا دعاهای خت 

 ما را از عزاداران طیب و طاهر اباعبدالله علیه السلام قرار بده  

 برای اجابت این دو دعا متوسل می شویم به صلوات بر محمد و آل محمد .... 


